
Toezeggingen

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

R 27-10-2016 Kunstgrasvelden gezondheidsrisico eenduidige communicatie vanuit gemeente en 

sportverenigingen

weth. Dragt

R 27-10-2016 Enquete rapport bezoekers Hamershof beschikbaar stellen rapport aan raad weth. Dragt

27-10-2016 afsluitingsblokken 'oude' Maanweg aankaarten blokken vervangen bij provincie weth. Van Beurden

R 9-6-2016 Woonvisie Kijken met de WSL of de versnelling tot 2020 op gang kan 

worden gebracht. De WSL en Companen komen beide 

met een voorstel voor 300 woningen. Samen met de 

woningstichting de vinger aan de pols houden en medio 

2017 de raad verder informeren over de haalbaarheid 

van deze ambities.

weth. Van Beurden voorjaar 2017

R 22-9-2016 Regionale Ruimtelijke Visie/ Woonvisie De raad de Regionale Ruimtelijke Visie/Woonvisie op 

conceptniveau in te laten zien waarna er nog 

standpunten ingebracht kunnen worden

weth. Van Beurden Wouter van den 

Bedem

Met bureau Regio Amersfoort is afgesproken dat 

de gemeenteraad in april/mei 2017 de gelegenheid 

krijgt een zienswijze in te dienen op de 

conceptvisie.

R 22-9-2016 Syntus / busvervoer Terugkoppeling te geven aan de raad over het overleg 

met geputeerde over busvervoer

weth. Van Beurden Deze informatie is op 11 oktober vanuit het college 

naar de raadsleden gestuurd

R 6-7-2016 Jaarstukken 2015 De raad op de hoogte houden van het verbetertraject 

jaarstukken 3d's

weth. Dragt

I 23-6-2016 Kwijtschelding belastingen beter communiceren om bredere doelgroep te bereiken weth. Dragt jul-16 Ronald Reemst Bij de eerstvolgende grote aanslagrun geven we 

hier invulling aan. Dit zullen wij doen in overleg 

met GBLT.

R 9-6-2016 Voorschoolse educatie Melden stand van zaken weth. Van Beurden sep-16 Annelies 

Maarschalkerweerd

Memo over stand van zaken voorschoolse 

voorzieningen en voorschoolse educatie is 

opgesteld A13 27 oktober 2016

R 9-6-2016 parkeren Hamershof Melden stand van zaken weth. Dragt sept. 2016 ???? Het college is in gesprek met de ondernemers en 

bewoners rond de Hamershof over het project 

Hart van Leusden. Parkeren en de blauwe zone 

maken daarvan onderdeel uit. De ondernemers 

willen graag onderzoek doen naar parkeren. Het 

college wil medewerken aan  een onderzoek naar 

de beleving van kwaliteit van de Hamershof, waar 

o.a. de parkeerproblematiek deel van uitmaakt. 

Zodra de resultaten beschikbaar (naar verwachting 

in het najaar) zijn zullen wij u daar over 

informeren. 

I 23-5-2016 Rentebeleid Herziening nota rentebeleid weth. Dragt dec.2016

I 21-4-2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 30-11-2016 Izaak Boone De toekomstige verkeersintensiteit op de (gehele) 

Hamersveldseweg is van een aantal factoren 

afhankelijk. Dit aandachtspunt komt nadrukkelijk 

aan bod bij de variantenstudie voor het zuidelijk 

deel van de Hamersveldseweg. Een eerste 

verkenning leert dat het noordelijk deel van de 

Hamersveldseweg rustiger zal worden wanneer de 

Hamersveldseweg-zuid via de Grasdrogerijweg op 

de Ben Ponbaan wordt aangesloten. 



U 10-3-2016 Doelgroepvervoer Er komt een onderzoek naar lokale maatregel voor 

doelgroepvervoer

weth. Van Beudern 14-4-2016 Bram Harmsen Op 1-9-2016 middels een memo aan de raad 

teruggekoppeld: "Op 10 maart heb ik u toegezegd 

dat ik de SMBL zou vragen te onderzoeken of en zo 

ja waar er mogelijk vervoersproblemen zouden 

ontstaan voor ouderen en kwetsbare inwoners, die 

nu gebruik maken van buslijn 77. Daarnaast heb ik 

u toen toegezegd om in overleg met lokale 

organisaties te bekijken welke alternatieve vormen 

van maatwerkvervoer wij zouden kunnen bieden. 

De SMBL heeft inmiddels een enquête gehouden. 

De enquête bevestigt dat veel mensen zorgen 

hebben. Ruim 20 mensen hebben aangegeven dat 

ze verwachten dat ze door het wegvallen van lijn 

77 moeilijker aan het maatschappelijk verkeer 

kunnen deelnemen. 

Samen met de SMBL, LL2, Van Onderop en De 

Wensboom gaan we op korte termijn op zoek naar 

alternatieve vormen van vervoer in andere 

gemeenten. Wij willen graag ons voordeel doen 

met de ervaringen elders om zo op de kortst 

mogelijke termijn een oplossing te kunnen bieden 

voor de kwetsbare inwoners die zelf geen 

alternatief hebben.

R 2-7-2015 Agenda 22 Agenda 22 wordt opgepakt/uitgevoerd samen met de 

samenleving, maar daar wordt niet een apart programma 

op gezet.

weth. Dragt Agenda 22 wordt opgepakt/uitgevoerd samen met 

de samenleving, maar daar wordt niet een apart 

programma op gezet.

I 18-6-2015 Trajecten gericht op arbeidsinschakeling

Schriftelijke vragen
22-9-2016 de ecologische zone gelegen tussen de Ben 

Ponlaan en de Tabaksteeg GL-PvdA

Eventuele maatregelen en op welke termijn? weth. Overweg verstuurd op maandag 17-10-2016




